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Země probíhá obrovskou globální změnou, o které většina lidí vůbec netuší a
neuvědomuje si ji.

https://tadesco.org/proc-vetsina-lidi-neprejde-do-zlateho-veku/
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Tento článek navazuje na předchozí, který popisuje důvod příchodu
světelných bytostí na planetu Zemi a jejich úkol. I toto pokračování je opět
založeno na výzkumu Dolores Cannon. Nejsem originální zdroj těchto
poznatků, popisuju co jsem zjistila a doplňuji to svými myšlenkami, nebo
zkušenostmi. Jádro tohoto sdělení vychází z výzkumu Dolores, která se
zabývala hypnoterapií. Její metoda se jmenuje quantum healing hypnosis
technique, zkratkou QHHT.

Pokud vám předchozí článek o svědectví 10.000 osob pod hypnózou utekl,
tak se k němu vraťte, protože obsahuje klíčové sdělení, bez kterého nebude
toto pokračování kompletní a můžete se v jeho významu ztrácet.

O čem je koncept nové Země? Lidstvo má za úkol se rozvinout a pozvednout
do vyšší úrovně vědomí. Výsledkem má být vznik nové supercivilizace, která
má být založena na vzájemné lásce a pomoci. O tomto mluvily osoby v
hluboké hypnóze, když podstupovaly metodu QHHT.

Země, neboli Gaia, je žijící vědomá bytost. Naše fyzická planeta je
kompletně živá a velice inteligentní. Duše, které cítí spojení s matkou Zemí,
sem přišly, aby asistovaly při její transformaci. Země se aktuálně dostává ze
staré linie do nové. Stará linie se změně brání a představuje vše temné, co
udržuje lidstvo ve slabosti a stagnaci. Nová Země, která se formuje, přichází
v podobě světelných bytostí, které pozvedávají vědomí lidstva. Jinými slovy
bychom to svým duálním pojetím světa mohli vidět jako boj dobra se zlem.

https://aluska.org/10-000-osob-v-hluboke-hypnoze-popsalo-shodne-poselstvi-o-budoucnosti-lidstva-a-skutecnem-duvodu-proc-jsme-tady/
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(Navštívit spřízněný e-shop Alue.cz: Nabízíme výrobky pro duševní a
tělesnou pohodu, s dodáním už od 69kč!)

To, jestli si uvědomujeme co se děje a jestli dovolíme, aby se posilovala
stará realita, je otázka naší volby. Každý člověk volí tím, jak myslí a žije.
Když slyšíte o tom, že probíhá válka o lidskou mysl, je tím myšlen boj
starého světa proti novému. Protože to, která strana vítězí, nerozhodují
papaláši tam někde nahoře, ale rozhodují o tom běžní občané a jejich stupeň
vědomí. Dokonce si o tom rozhoduje každý člověk sám, individuálně.

V aktuální populaci je velmi podporován egoismus a materialismus, který
velmi věrně demonstrují sociální média. Instagram, TikTok, obecně to jsou
místa kde se hlavně oceňuje kolik máte peněz, jak jste mladí a krásní, jak
jste slavní a kolik máte followerů. Sebestřednost, sobectví a povrchnost jsou
projevem starého systému. Já, já, jenom já. To je 3D.

https://www.alue.cz/
https://www.alue.cz/
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Prakticky to není nijak neznámý koncept. Vzpomeňte si třeba na klasické
české pohádky, na kterých jsme všichni vyrůstali. Tam nám bylo jasně
řečeno, na čem záleží a čemu se máme skutečně vyhýbat. V pohádkách je
skrytá obrovská moudrost. Třeba nenažraný král ze Zlatovlásky byl perfektní
předobraz 3D mentality. A také podle toho skončil blbě. Další výborný příklad
je Trautenberk z Krkonošských pohádek, který chtěl všechno jenom pro
sebe, na všechny kašlal, ale hory nakonec všechno bohatství nadělily
chudým a skromným poddaným… Kdo by to byl řekl, že tyhle věci můžou být
skutečně pravda a že nám říkají, co máme dělat se svým životem?

Nová Země bude o spojení, otevřenosti, sebepřijetí. Je potřeba pochopit, že
Nová Země a Zlatý věk už jsou utvořeny a už jsou tady. Čas je iluze, vše se
děje v přítomném okamžiku. To jediné, co se od nás vyžaduje je, abychom
se na tuto realitu kolektivně přeladili a vešli do ní. Už je to připraveno a je to
předpovězeno deseti tisíci dokumentovanými svědectvími.
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